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Abstract (en)
The system has a transponder (20) arranged at preset positions of an operating area of an industrial truck. The transponder is designed in such
a manner that it transmits an ultra-high-frequency (UHF) signal upon reception of a low frequency (LF) signal from an antenna (12) in a truck. An
evaluation unit (16) is connected with an on-board computer (22) in the truck. The unit (16) includes an antenna (18) to receive the UHF signals, and
evaluation electronics to evaluate the UHF signals and to transmit the signals to the computer.

Abstract (de)
System zur Unterstützung eines Fahrers eines Flurförderzeugs mit den folgenden Merkmalen: an vorgegebenen Stellen des Arbeitsbereichs
des Flurförderzeugs sind Transponder angeordnet die Transponder sind so ausgelegt, daß sie bei Empfang eines Sendesignals ein UHF-Signal
senden das Flurförderzeug weist mindestens eine Antenne auf, für das Senden und Empfangen eines LF-Signals am Flurförderzeug ist eine
Auswerteeinheit angeordnet, die bei Empfang eines Signals dieses in eine Auswerteelektronik für die UHF-Signale gibt die Auswerteeinheit ist mit
einem Bordcomputer im Flurförderzeug verbunden.
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